
Generalforsamling	d.14	marts	2019	

Referat	

	

Dagsorden	:	 

1.	Valg	af	dirigent	
2.	Aflæggelse	af	beretning	
3.	Aflæggelse	af	regnskab	
4.	Behandling	af	indkomne	forslag	
5.	Fastsættelse	af	kontingent	
6.	Valg	af	bestyrelse	og	bestyrelsessuppleanter																																																																				
7.	Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant	
8.	Eventuelt.		

Der	var	26	fremmødte,	heraf	26	stemmeberettigede	
Carlo	Nyvang	Jensen	bød	velkommen	til	Biersted	Antenneforenings	
Generalforsamling.	Desuden	blev	der	budt	velkommen	til	Nikolaj	fra	YouSee	og	Leif	
Lentz	blev	præsenteret	som	ny	bestyrelses	medlem. 

1.	Valg	af	dirigent	 

Niels	Erik	Pedersen	blev	valgt	til	dirigent.	 

2.	Aflæggelse	af	formandens	beretning	ved	Carlo	Nyvang	Jensen	 

Se	særskilt	punkt	med	beretning.	 

Kommentarer	og	spørgsmål	til	formandens	beretning:	 

Var	det	et	Brexit,	fra	Aabybro	og	hvilken	indflydelse	får	det	på	AaBN?	

Vi	vil	I	AaBN	forsøge	at	finde	en	løsning	med	et	notat	eller	en	aftale,	og	der	arbejdes	
på	det.	

De	70	der	har	valgt	at	få	fiber	ind,	får	det	indflydelse	på	Biersted	Antenneforening?	

Fra	Antenneforeningens	side	er	vi	glade	ved	at	nærmest	alle	har	beholdt	deres	TV	
løsning	hos	antenneforeningen.	Vi	er	selvfølgelige	kede	af	hver	og	en	der	har	valgt	



en	leverandør	uden	for	byen,	da	vi	ser	det	som	en	vigtighed	at	bakkes	op	omkring	
byens	foreningsliv.	Rent	økonomisk	betyder	det	at	vi	mister	ca.	20.000	kr.	i	tilskud	fra	
YouSee.	Men	alt	i	alt	så	har	vi	en	opbakning	i	byen	på	88	%	på	TV	og	77%	på	
Bredbånd.	Det	er	jo	stadig	muligt	for	dem	der	har	skiftet	til	fiber	kan	komme	tilbage	
efter	prøveperioden.	

Herefter	blev	formandens	beretning	godkendt.	 

3.	Aflæggelse	af	regnskab	ved	Evan	Skjelmose	

Regnskabet	godkendt	 

4.	Behandling	af	indkomne	forslag	 

Der	var	ingen	indkomne	forslag.	 

5.	Fastsættelse	af	kontingent	 

Bestyrelsens	foreslår	et	uændret	grundkontingent	på	275	kr.	 

Forslaget	om	uændret	grundkontingent	vedtaget.	 

6.	Valg	af	bestyrelse	og	bestyrelsessuppleanter	 

Carlo	Nyvang	Jensen,	Leif	Lentz	og	Preben	Hansen	var	på	valg	og	alle	modtog	
genvalg.	 

Bestyrelses	suppleant	Leif	Lenz	var	gået	ind	i	bestyrelsen	efter	at	Keld	Ernstsen	
trådte	ud	sidste	år,	da	han	flyttede	fra	byen,	så	der	skulle	en	ny	suppleant	til	og	det	
blev	Gitte	Kristensen.	Bestyrelses	suppleant	Thomas	Frost	modtog	genvalg	.	 

7.	Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant	 

Genvalg	til	Niels	Erik	Pedersen	som	revisor	og	Peder	Pedersensom	suppleant.	 

8.	Eventuelt.	 

	


